Placation Bill trought in.

On motion of Mr. Viger, seconded by Mr. Déligny, Ordered, That Mr. Viger have leave to bring in a Bill, for the encouragement and promotion of Education in the Country Parishes of this Province.

He accordingly presented the said Bill to the House, and the same was received, and read the first time.

Ordered, That the said Bill be read a second time Seemed reading upon Tuesday next.

> The Order of the Day, for the House in Committee, to enquire by evidence whether Thomas M'Cord, Esquire, one of the Members of this House, has not knowingly and wilfully used bad faith and surprise with respect to this House, in the manner wherein he introduced and carried through, last year, a Bill, intituled, " An Act more effectually to provide for the regulation " of the Police in the Cities of Quebec and Montreal, " and Town of Three-Rivers, and for other purposes "therein mentioned," being read;

> On motion of Mr. Cuvillier, seconded by Mr. Lagueux,

> Ordered, That the said Order of the Day be postponed, and be the first Order of the Day for to-morrow. Resolved, That this House will, to-morrow, resolve itself into the said Committee.

Then, on motion of Mr. Davidson, seconded by Mr. Taschereau,

The House adjourned.

Wednesday, 4th February, 1818.

Message from the Legislative Council for u

of Condolence.

MESSAGE from the Legislative Council, by Mr. De Léry, one of the Masters in Chancery:

> LEGISLATIVE COUNCIL, Wednesday, 4th February, 1818.

Resolved, That it is expedient that a joint Address of Condolence should be presented to His Royal Highness the Prince Regent, by both Houses of the Provincial Parliament, upon the late melancholy event of the neath of Her Royal Highness the Princess Charlotte Augusta, daughter of His Royal Highness the Prince Regent.

Resolved, That the foregoing Resolution be communicated to the Assembly, and that their concurrence

be desired.

Ordered, That one of the Masters in Chancery do carry to the Assembly a Copy of the above Resolu-

And also,

LEGISLATIVE COUNCIL, Wednesday, 4th February, 1818.

Resolved, That it is expedient to address His Royal Highness the Prince Regent, upon the expectation that Duties may be laid by the Imperial Parliament upon the Lumber of the British North American Colonies, imported into Great Britain, and that the said Address should be a Joint Address of both Houses of the Provincial Parliament.

Resolved, That the foregoing Resolution be communicated immediately to the Assembly, and their con-

Ordered, That one of the Masters in Chancery do carry to the Assembly a Copy of the above Resolutions.

And then he withdrew.

On motion of Mr. Taschereau, seconded by Mr.

Resolved, That this House doth concur with the Honourable the Legislative Council, in their Resolution, that it is expedient that a joint Address of Condolence should be presented to His Royal Highness the Prince Regent, by both Houses of the Provincial Parliament, upon the late melancholy event of the death of Her Royal Highness the Princess Charlotte Augusta, daugh-Royal Highness the Frince Regent.

Re-

Sur Motion de Mr. Viger, secondé par Mr. Déligny, Ordonné, Que Mr. Viger ait la permission d'intro-Bill d'Educaduire un Bill, pour encourager et répandre l'Education tion introduit. dans les Paroisses de Campagnes, dans cette Province.

Il a en conséquence présenté ledit Bill à la Chambre,

lequel a été reçu, et lu pour la première fois. Ordonné, Que ledit Bill soit lu une seconde fois, Seconde lecture, Mardi prochain.

Lu l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité, pour s'enquérir par preuves, si Thomas M'Cord, Ecuyer, un des Membres de cette Chambre, n'a pas sciemment et volontairement usé de mauvaise foi et de surprise envers cette Chambre, par la manière dont il y a introduit, l'année dernière, et conduit dans ses progrès, un Bill, intitulé, " Acte qui pourvoit plus effica-" cement aux Règlemens de la Police dans les Cités de " Québec et de Montréal, et dans la Ville des Trois-Ri-"vières, et pour d'autres fins;"

Sur Motion de Mr. Cuvillier, secondé par Mr. Lagueux,

Ordonné, Que ledit Ordre du jour soit remis, et devienne le premier Ordre du jour demain.

Résolu, Que, demain, cette Chambre se formera en ledit Comité.

Alors, sur Motion de Mr. Davidson, secondé par Mr. Taschereau,

La Chambre s'est ajournée.

Mercredi, 4e. Février, 1818.

ESSAGE du Conseil Législatif, par Mr. Délery, un des Maîtres en Chancellerie:

> Conseil Legislatif, Mercredi, le 4 Février, 1818.

Résolu, Qu'il est convenable qu'une Adresse de Con-Message du Conseil Légisdoléance soit présentée à Son Altesse Royale le Prince latif pour une Régent, conjointement par les deux Chambres du Par- jointe de Conlement Provincial, sur l'évênement funeste de la mort doléance. de Son Altesse Royale la Princesse Charlotte Auguste, fille de Son Altesse Royale le Prince Régent.

Résolu, Que la Résolution ci-dessus soit communiquée à l'Assemblée, et que sa concurrence soit demandée.

Ordonné, Qu'un des Maîtres en Chancellerie porte à l'Assemblée une Copie des Résolutions ci-dessus.

Et aussi,

Conseil Legislatif, Mercredi, 4e. Février, 1818.

Résolu, Qu'il est expédient de faire une Adresse à Message du Son Altesse Royale le Prince Régent, sur l'attente que Conseil Légisdes Droits peuvent être mis par le Parlement Impérial, Adresse consur les Bois des Provinces Britanniques de l'Amérique des Droits sur du Nord, importés dans la Grande-Bretagne, et que la les Bois. dite Adresse devroit être une Adresse faite conjointement par les deux Chambres du Parlement Provincial.

Résolu, Que la Résolution ci-dessus soit immédiatement communiquée à l'Assemblée, et que sa concurrence soit demandée.

Ordonné, Que l'un des Maîtres en Chancellerie porte à l'Assemblée une Copie des Résolutions ci-dessus.

Et ensuite il s'est retiré.

Sur Motion de Mr. Taschereau, secondé par Mr.

Résolu; Que cette Chambre concourt, avec l'Honorable Conseil Législatif, dans sa Résolution, qu'il est convenable qu'une Adresse de Condoléance soit présentée à Son Altesse Royale le Prince Régent, conjointement par les deux Chambres du Parlement Provincial, sur l'évênement funeste de la mort de Son Altesse Royale la Princesse Charlotte Auguste, fille de Son Altesse Royale le Prince Régent.

Concurrence.

Message from the Legislative Council for a

Joint Address

on the expecta-tion of Duties on Timber.